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Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen 12 juni 2019  

kl. 14:00 – 15:10 
   

 Plats Aten, idrottsförvaltningen Glasfibergatan 6 

 

 

Justerat 2019-06-17 

 

 

 

_____________              _____________ 
   

 Dolores Back                  Robin Slätt 
 
 

Närvarande ledamöter: 

 Dolores Back, ordförande – Neuroförbundet Stockholm (NHR) 
Eva Söderbärj, vice ordförande – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning (FUB Stockholm)                                                             
Robin Slätt, ledamot – Föreningen för Hörselskadade och Döva 
Barn med Familjer (FHDBF)                                                           

 

Närvarande tjänstemän:      
Carina Braun, avdelningschef  
Marie Norrberg, rådssekreterare  
Sara Östling, controller  
Karin Olsson Sandberg, samordnare 
Två tolkar från Stockholmstolkarna 

                                                              

  

Dagordning 

  
 § 1 

Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkänns med följande ändring: 
§7 stryks från dagordningen samt tillägg under §9 övrigt. 
 
 

 § 2 
Val av protokollsjusterare 
Ordförande Dolores Back tillsammans med Robin Slätt utsågs att 
justera protokollet. 
 
 

 § 3 
Föregående protokoll 
Protokoll nr 3 från funktionshinderrådet vid idrottsnämnden fört den 
20 mars 2019 godkändes.  
 



2 

 

 
 

 
www.stockholm.se  

 § 4  
Inkomna remisser 
Inga inkomna remisser som berör rådet. 
 
 
§ 5 
Tidplan och process för VP 2020 
Sara Östling och Karin Olsson Sandberg informerade om hur 
förvaltningen och arbetsgruppen arbetar med programmet för 
tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 2018-2023 samt processen för 
idrottsförvaltningens arbete med verksamhetsplan 2020. Senast 
den 2:a oktober önskar förvaltningen få in rådets önskemål och 
medskick till VP 2020 för vidare förmedling till olika ansvariga i 
förvaltningen och för att gruppen ska hinna arbeta med de 
medskick som inkommer. 
 
Rådet delgavs en beskrivning över årshjulet avseende 
idrottsförvaltningens arbete med budgetprocessen och hur 
programmet för tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning inarbetas. 
 
Under mötet bestämdes det att ha ett extrainsatt rådsmöte den 4 
september för att rådet ska kunna hinna arbeta med sina förslag till 
VP:n till den 2 oktober. 
 
 

 § 6 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2019-06-18 
Carina Braun informerade om ärendena till idrottsnämndens 
kommande sammanträde samt förtydligade varför 
månadsrapporten alltid kommer i ett senare utskick 
 
 
§ 7 
Aktuella frågor från tidigare protokoll 
Denna punkt stryks från protokollet 
 
 

 § 8 
Bevakningslistan 
Genomgång och justering av bevakningslistan. 
 
 
§ 9 
Övrigt 
Rådet tog upp en fråga gällande barn och ungdomar som tränar på 
stadens idrottsplatser utan tillgång till toaletter och vatten. 
 
Detta är ett stort problem som idrottsförvaltningen känner till och då 
bajamajor oftast blir vandaliserade så är dessa tyvärr inget 
alternativ att ställa ut. Inför budget 2020 ses olika lösningar över för 
att kunna lyfta den här typen av investeringar. 
Information delgavs rådet angående tips till S:t Julianpriset 2019, 
Tips ska ha inkommit senast 22 september via denna länk 
https://www.stockholm.se/stjulian alt. skicka post till: 
 

https://www.stockholm.se/stjulian
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S:t Julianpriset 
Stadsledningskontoret 
Funktionshindersombudsmannen 
Ragnar Östbergs Plan 1 
105 35 Stockholm 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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